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YSAFE Annual Meeting, 2008. február 11-13, Brüsszel, Belgium 

 

Előkészületek 

2008 januárjában pályázat által lehetőséget nyertem arra, hogy az MCSNTT (Magyar 

Család- és Nővédelmi Tudományos Társaság) delegáltjaként részt vegyek az International 

Planned Parenthood Federtion ifjúsági munkacsoportjának, a YSAFE-nek (Youth Sexual 

Awareness For Europe) az éves találkozóján. A konferenciát megelőző napokat arra fordítottam, 

hogy a minél részletesebben megismerjem az MCSNTT, az IPPF és a YSAFE eddigi 

tevékenységeit, profiljait, mindemellett bővítetem az Európai Unióval kapcsolatos ismereteimet is 

(különösen a reproduktív egészségfejlesztést illetően), hiszen a konferencia második napjának 

tervezett programja volt egy vita az Európa Parlamentben. 

 

Első nap 

 A regisztráció és a megismerkedés után Vicky Claeys köszöntötte a YSAFE AM 2008 

résztvevőit. A délelőtt során bemutatta az IPPF szerkezeti felépítését (a YSAFE helyét a 

rendszerben), a tagszervezetekkel való kapcsolatokat és a vezető testület szerkezetét. Ez egy 

nagyon fontos része volt a napnak, hiszen a sokat segített abban, hogy a rendszer egésze 

áttekinthető legyen azok számára, akik először vettek részt az Annual Meeting-en. 

 

 

1.ábra: Az IPPF felépítésének vázlata a YSAFE 2008 AM-en elhangzottak alapján 
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 Szintén az első napon meghallgattuk a leköszönő Steering Committee beszámolóját, 

melyben elhangzott, hogy megalakulásuk óta kitűzték főbb céljaikat, azonban számos kezdeti 

nehézséget kell még a jövőben leküzdeni, hogy dinamikusan és hatékonyan működhessen a 

csoport, és betöltse funkcióját. 

 Délután 3 különböző ország önkéntes fiataljai által számoltak be programjaikról. 

Írországban a 2006-ban sikeresen megrendezett „Dance 4 Life” elnevezésű kampányt 

tervezik ismét megrendezni 2008-ban, azonban ennek részleteiről nem esett szó. Az érdekesnek 

hangzó rendezvény kapcsán azonban mindenképp javaslom az MCSNTT ifjúsági szekciójának a 

kapcsolatfelvételt az ír szervezőkkel. 

A moldovai delegált arról beszélt, hogyan népszerűsítik tevékenységeiket a különböző 

rádió- és tv csatornák által, azonban mivel náluk ez egy olyan partner szervezet által valósulhatott 

meg, akiknek már volt működő kapcsolata a médiával, hazai szervezetünkre (és a többi 

szervezetre, akinek nincs hasonló kapcsolata) ez az elképzelés nehezen adaptálható. 

 Nem így a lengyelek ötlete, amely nagyon is praktikus és jól adaptálhatónak tűnik. Ők egy 

levelet fogalmaztak meg, melyet elküldtek számos (összesen 460) parlamenti képviselőnek saját 

országukban, és valmivel több, mint 20 esetben választ is kaptak! A levélben az egészségnevelés 

fontosságát fogalmazták meg, sikerük egyik kulcsa pedig az volt, hogy az üzenet marketing 

szempontból nagyon jól volt megfogalmazva. Az írást angolra fodítva a lengyel delegált be is 

mutatta, és hand-out formájában mindenki számára elérhetővé tette. 

 

 A délután további részében is számos érdekességről esett szó, előadást hallhattunk például 

a női nemiszerv megcsonkításáról, a workshop-okban pedig idén két téma került elő: a nemi 

erőszak és a LGBT, azaz lesbians, gays, bisexuals, transfestits. 

 A nap végén egy másik ifjúsági szervezet, a YOUACT tartott bemutatót saját munkájáról. 

Mint kiderült, a YOUACT aktivisták leginkább a fiatalok jogainak érvényesítéséért harcolnak 

Európaszerte. 

 

Második nap 

 Délelőtt a délutáni parlamenti vitára készültünk fel. Az IPPF vezetőségének tagjaitól 

megtudhattuk, hogy előre meghirdetett nyilvános vitára kerül sor. Megbeszéltük, hogy ki 

milyennek képzeli el a délutáni vitát, ki mit vár tőle. Már a délelőtt folyamán körvonalazódott, 

hogy konkrétumok helyett a szervező YOUACT a fiatalok jelenlétére és fontosságára kívánja 

felhívni az Európa Parlament képviselőinek figyelmét. 
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 Még indulás előtt sort kerítettünk a Steering Committee várományos tagjainak 

bemutatkozására, hogy mindenkinek legyen elég ideje átgondolni, kikre szavaz majd, kikben látja 

a YSAFE képviseletének jövőjét. 

 A Parlamentbe regisztráció után léphettünk be, az ülés pontban háromkor kezdődött, 

levezető elnöke a holland képviselő asszony volt. Mindannyian fürkésző tekintettel pásztáztuk a 

termet, hogy a sok fiatal színes kavalkádjában hol pillantunk meg egy-egy komoly öltönyös- 

nyakkendős MEP-et (Member of European Parlaiment), de legnagyobb csalódásunkra a leghátsó 

sorban egyedül ücsörgő szürke öltönyös középkorú férfiról hamar kiderült, hogy csak a terem 

technikusa… 

 A „vita” érdekes volt, a világ szinte minden tájáról felszólaltak fiatalok, és saját hazájuk 

egészségnevelésének helyzetét vázolták. Azonban a teremben nem ült olyan, akinek 

különösképpen magyarázatra szorult volna, hogy az egészségnevelésre több figyelmet, és pénzt 

kell fordítani. Konkrét kérések nem hangzottak el, bár az ülés végén a YOUACT benyújtott az 

Európa Parlamentnek egy előre kidolgozott ún. „Statement”-et, melyben leírták, hogyan tudná az 

EP a fiatalokat támogatni. A holland képviselőasszony, aki meglehetősen elhivatottan áll az ügy 

mellett, ígéretet tett a Statement továbbítására. 

 A hosszú és fárasztó délutánt egy kis pihentető social program követte. A delegáltakkal és 

az IPPF munkatársaival egy belvárosi bowling club-ban találtunk felüdülést. 

 

 

 

Harmadik nap 

 A konferencia utolsó napának első lényegi pontja az előző délutáni vita megbeszélése, 

értékelése volt. Az IPPF munkatársai felhívták a figyelmünket néhány alapvető fontosságú 

szabályra, melyet egy vita szervezése során feltétlenül szem előtt kell tartanunk. Ha a jövőben 

valaki olyan helyzetbe kerül, hogy efféle parlamenti ülést kell szerveznie, itt olvashatja a mi 

konklúzióinkat: 

- Időzítés. Ha parlamenti képviselőkkel szeretnénk közös programot szervezni, az ő 

időbeosztásukat kell figyelembe venni (az általunk tervezett vita ne ütközzön más, 

akkorra tervezett, számukra fontosabb vita időpontjával). 

- Időzítés. Érdemes és tanácsos a vita napját egy, az aktuális ügyben nagy jelentőséggel 

bíró napra kitűzni, hiszen így könnyebb mind média figyelmet kapni a nagyobb 

esemény kapcsán, és a képviselők is nagyobb nyomást éreznek, hogy részt vegyenek. 
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- Kapcsolattartás. Ha kapcsolatba kerülünk olyan személlyel, akinek döntéshozási joga 

van a minket érintő ügyben, folyamatosan érdemes tartanunk vele a kapcsolatot, 

informálni programjainkról, hogy a kapcsolatot életben tartsuk, és a későbbiekben 

számíthassunk rá. 

- Személyes varázs. Politikusokkal tudni kell bánni; sokat kell őket és munkájukat 

dicsérni, szeretik magukat fontosnak és központinak érezni, így nyerhetjük meg őket. 

Ha szervezünk egy-egy fontosabb programot, érdemes pl. levezető elnöknek 

meghívni.  

- Konkrétumok. A politikusokat leginkább a számszerűsített igények és eredmények 

érdeklik, ezzel tudnak érdemben foglalkozni, az érzelmi oldalról való megközelítéstől 

kevés eredményt várhatunk. 

A délelőtt folyamán demokratikus úton megválasztásra került az új Steering Committee a 

2008/2009-es évadra. 

A 2008/2009-es évre választott Steering Committee összetétele: 

Chair: Simon Sundstrom (Svédország) 

Vice-Chair: Luize Ratniece (Lettország) 

Ordinary Member: Esther Albarrán González (Spanyolország) 

Ordinary Member: Safar Isaev (Üzbegisztán)  

Ordinary Member:  Sereg Hajnalka (Magyarország) 

 

A hazautazás előtt az újonnan felállt Steering Committee egy villámülést tartott, ahol 

többek közt megállapodott abban, hogy március 2-i határidővel mindenki elküldi az SC 

levelezőlistájára teveit, céljait, és hogy hogyan látja a YSAFE jövőjét az elkövetkezendő 

egy évben. 

 

Összegzés 

  Összességében azt mondhatom, örülök, hogy néhány olyan hasznos információval 

térhettem haza, amely a későbbiekben az MCSNTT Ifjúsági Szekciójának munkáját 

segítheti majd. Sokat jelentett, hogy a kötött napközbeni programok után esténként 

lehetőség nyílt kötetlen formában is ismerkedni az Annual Meeting résztvevőivel, ahol sok 

más téma mellett természetesen a „szakma” is felmerült, és ez volt az a fórum, ahol az 

igazán hasznos praktikus tanácsokat, ötleteket szerezhettük be egymástól. Ilyen például a 

Spanyolországban működő program is, mellyel szerintem itthon is érdemes lenne 

kiegészíteni a felvilágosító oktatást. Spanyol fiatal önkéntes pszichológus hallgatók 
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bevonásával az ottani ifjúsági szekció megvalósította a serdülő fiatalok szüleinek szakszerű 

felvilágosítását, hogy a reproduktív egészséggel és szexualitással kapcsolatos tabukat 

igyekezzenek mindkét fél oldaláról feloldani, s így tegyék problémamentesebbé és 

harmonikusabbá a szülő-gyermek kapcsolatot ebben a nehéznek mondható időszakban. 

  Érdekesnek találtam azt is, hogy a különböző országból érkező fiatalok 

foglalkozásukat tekintve ingen nagy diverzitást mutattak, voltak újságíró-, közgazdász-, 

diplomata- és pszichológus-, szociológus, politológus- és orvostanhallgatók valamint 

szociális munkások is. Így a beszélgetések során általában sokkal többféle szemszögből 

kapott megvilágítást egy-egy téma. 

  Remélem, hogy a beszámolóm segítségére lesz mindazoknak, akik ezek után 

kívánnak bekapcsolódni az MCSNTT ifjúsági szekciójának munkájába, azon keresztül 

pedig a YSAFE nemzetközi önkéntes rendszerbe.  

 

 

 

 

IPPF EN Regional Council Meeting 

2008. június 4-8., Tirana, Albánia 

 

 

 

A Regional Council Meeting-et megelőzően június 4-én sor került került IPPF European 

Network vezető testületének, a Regional Executive Committee-nak (REC) és az IPPF EN ifjúsági 

szekció vezetőségének, a YSAFE Steering Committee-nak (SC) ülésére. 

 

A Steering Committee az első nap délelőttjén véglegesítette a YSAFE prezentációt, mely a 

megelőző hetekben a levelezőlistán alapos előkészítésen ment keresztül. A SC megállapodott, 

hogy a prezentációt a SC alelnöke, Luize Ratniece mutatja be a Regional Council-nak. 

 

Összegezve elmúlt közel fél éves tevékenységeinket, megoldási tervezetet készítettünk az újonnan 

felmerülő kihívásokra.  

A nyelvi akadályok leküzdése és a tagtoborzás továbbra is központi jelentőséggel bíró kérdés. 

Ennek érdekében a honlapot Safar Isaev, a SC tagja oroszra fordította, valamint a RC Meeting 

alatt is igyekeztük a megjelent országok képviselőit ösztönözni a fiatal tagok involválására 
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szervezeteik tevékenységeiben. A YSAFE dinamikus fejlődése érdekében a SC a folytonosság 

megőrzését szem előtt tartja, több tervet dolgoztunk ki a YSAFE tagok állandó bevonására és a 

kommunikáció fejlesztésére. 

 

A RC Meeting során nagy örömünkre szolgált, hogy az IPPF hatályos rendelkezésének 

megfelelően a 2008-as éves találkozón a résztvevők 20%-a 25 év alatti volt. A fiatalok nem 

egyszer hangot adtak véleményüknek, az újonnan megválasztott REC-ben pedig immár jelen van 

a fiatalok hivatalos képviselőjeként (Youth Representative) Ruth Ennis, rajta kívül a tagok közé 

választották a szintén fiatal, 23 éves Lene Stavngaard-ot. 

Regional Council résztvevői összességében nagyon jól megtalálták a közös hangot úgy a plenáris 

üléseken, mint az esti közös programokon.   

 

A RC Meeting-et követő napon az újonnan megválasztott REC és a SC ismét összeült. A SC 

tagjai kidolgozták a következő néhány hónapra esedékes „Action Plan”-t és sor került az egyes 

feladatok megosztására is. Ada Dortch beharangozta a SAFE II projectet és kitűztük a következő 

SC Meeting időpontját, ahol a 2009-es Annual Meeting illetve a SAFE II projectben való 

részvétel megtervezésére kerül majd sor. 

 

Sikeresen zárult Regional Council Meeting után térhettünk haza, hiszen a fiataloknak immár 

meghatározó hangja van a vezető testületben, a Steering Committee pedig az új projectek 

közeledtével számos új feladat előtt áll.  
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Steering Commitee Meeting 2008. szeptember, Brüsszel, 

Belgium 

 

A Steering Committee egy hosszú hétvégre találkozott 2008. szeptemberében. A találkozó 

célja a 2009. februári Annual Meeting szervezése volt. 
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Hosszú 1,5 nap kemény munkája és számos vita után megszületett a találkozó szerkezeti 

felépítése és témája. A follow-up-ot részletekbe menően megtárgyaltuk és a további 

feladatokat is elosztottuk egymás közt. Az Annual Meeting a YSAFE életében minden 

évben a legfontosabb találkozó, a budget nagy részét ez teszi ki, általában 40 résztvevő 

fiatalt várunk. 

Februárig a további szervezési feladatokat on-line és telefonon intéztük. 

 

Egy napot szántunk az IPPF következő 5 évre szóló Strategy Plan-jének Adolescence 

részének kidolgozására, átdolgozására. Mivel ez rendkívül felelősségteljes és meghatározó 

feladat volt, a Regional Office különösen nagy hangsúlyt fektetett arra, hogy minden SC 

tag  hozzátehesse és hozzá is tegye gondolatait, meglátásait. A feladat szintén on-line 

fejeződött be, majd mára már nyomtatásban olvasható a Strategy Plan. 

 

A találkozó utáni Newsflash is említést tett az SC Meeting-ről, valamint az IPPF Choices 

nevű lapjának címlapján szerepeltünk: 

„Choices 2008 has seen the daylight – this publication is fully dedicated to volunteersim and volunteers, 

trends in European third sector and experiences of IPPF European Network volunteers. It is packed with 

testimonies from YSAFE members and YSAFE Steering Committee has hit the cover of the magazine!  

It is waiting for you at IPPF EN web site…” 

                                     

 

Annual Meeting 2009. február 13-15, Brüsszel, Belgium 

 

 

Az IPPF Ifjúsági szekciója idén februárban is megtartotta éves találkozóját. Harminc ország 

fiataljai gyűltek össze, Angliától Moldován keresztül Üzbegisztánig minden IPPF tagszervezetnek 

lehetősége volt egy 25 év alatti önkéntest delegálni az Annual Meeting-re. 
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A konferencia idei fő témája a „Hit, vallás, szexualitás” volt, mely kitöltötte a teljes második 

napot. 

 

          Az első napon a Regional Office 

aktualitásaiba pillanthattunk be Vicky Claeys 

segítségével, aki felhívta a figyelmet arra, hogy a 

szigoró belga munkaügyi törvények miatt a 6 

hónapos brüsszeli intern állást jelen pillanatban csak 

EU-s tagországbeli fial töltheti be. Az intern posztra 

a pályázat jelenleg is nyitva áll, bárki jelezheti 

pályázati szándékát vagy bővebb információt kérhet 

Ada Dortch-tól az adortch@ippfen.org e-mail 

címen. 

 

A résztvevők számára komplex, jól struktúrált találkozót szervezett a RO segítségével a 

YSAFE Steering Committee. A bevezető szekció során megismerkedtek az IPPF felépítésével, a 

YSAFE helyével az IPPF-ben, és a következő két és fél nap programjával és céljaival. Az első 

délelőtt Ada Dortch bemutatta az IPPF ifjúsági szekcióját érintő programokat, köztük a SAFE II 

Project-et. 

 

              Szóba került a „15 and counting” project is, 

melyrőlbővebben a http://www.15andcounting.com 

lehet olvasni. A YSAFE SC nevében ezúton kérek 

minden YSAFE tagot és önkéntest, hogy a fent említett 

honlapon írja alá a petíciót, és ezzel segítse a kampány 

sikerességét.  

A SC 2008/2009-es munkájáról és a Regional Council 

Meeting-en való részvételéről az SC nevében én 

tartottam beszámolót a fiataloknak. 

 

A YSAFE „Regulations and Procedures” nevű hivatalos dokumentumában is történtek 

változtatások, melyeket a jelenlévők megszavaztak. 

Ezek közül a legfontosabbak: 

- A következő évtől, azaz 2010-től a megválasztott öt fős Steering Committee mandátuma 

2 évre szól az eddigi egy év helyett. 

mailto:adortch@ippfen.org
http://www.15andcounting.com/
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- Az a tagszervezet, akinek önkéntesei közül kerül ki a Steering Committee bármely tagja, 

köteles az adott évben (azaz a tag mandátumának lejárta évében) azt a fiatalt jelölni az 

IPPF számára az Annual Meeting-en való részvételre. 

Kivétel! Amennyiben a tag mandátumának éve során betölti a 25 éves kort, Steering 

Committee tagként szavazati jog nélkül részt vesz ugyan az Annual Meeting-en, de küldő 

szervezetének joga van delegálni egy 25 éven aluli személyt (szavazati joggal). Ez az MCSNTT 

számára azt jelenti, hogy jövőre én Steering Committee tagként részt fogok venni az Annual 

Meeting-en, de mivel hamarosan betöltöm a 25-öt, 2010 februárjában velem együtt egy 25 

éven aluli fiatalnak is jönnie kell, akit az ifjúsági szekcióból delegál majd az MCSNTT. Ez a 

fiatal rendelkezik majd minden joggal a konferencián, én pedig már csak mint szervező, 

leköszönő tisztségviselő. 

- Ahhoz, hogy egy fiatal (25 év alatti személy) a Regional Executive Committee-ben Youth 

Representative vagy Youth Alternate-ként jelöltethesse magát, az szükséges, hogy a 

jelölését megelőzően minimum egyszer (az eddigi minimum kettő helyett) részt vegyen a 

Regional Council Meetingen. 

A Youth Representative és Youth Alternate mandátuma továbbra is 3 évre szól, így a 

következő választás 2011-ben lesz. 

Mivel Bártfai elnök úr jelezte az elmúlt Reginal Council Meeting-en, hogy szívesen venné, ha 

magyar fiatal is pályázna erre a posztra, - amennyiben van megfelelő jelölt - javaslom, a 2009-

es és 2010-es Regional Council Meeting valamelyikére (vagy mindkettőre) olyan max. 23 éves 

önkéntes delegálását is az MCSNTT részéről, aki esélyes lehet a pályázásra 2011-ben, aminek 

feltétele a kor (max. 25 év) és a RCM részvétel (min. 1 az elmúlt 5 évben). 

 

Akit a YSAFE Regulations and Procedures-szel kapcsolatban további részletek érdekelnek, 

keressen meg bátran (ysafehajni@yahoo.com) 

 

Az első nap délutánján a YSAFE jövőjét, a lehetőségeket és a terveket vitattuk meg workshop-ok 

formájában. Mindenki egyetértett a hálózat bővítésének fontosságát illetően, és abban is, hogy 

igyekeznünk kell a tagokat minél inkább bevonni a programokba, és fontos az új lehetőségek 

teremtése. 
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A második napot teljes egészében kitöltötte a szexualitás és a 

vallás kapcsolatáról való értekezés.  

Nagyon érdekes volt meghallgatni, hogy Európa különböző 

részein milyen nehézségekbe ütközik a családtervezést segítő 

egyesületek munkája. Mi magyarok szerencsések vagyunk, hogy 

ritkán szembesülünk hasonló nehézségekkel. A nap programja a 

novemberben Rabbat-ban, Marokkóban rendezett hasonló 

témájú konferenciájára épült. A facilitátorok közt volt többek 

közt Safar Isaev, aki SC tag-ként lehetőséget kapott a rabbati 

találkozón való részvételre, valamint Doortje Braeken az IPPF 

Central Office-ból és Liz Benour az ENRO-ból. 

 

A harmadik napon került sor az új Steering Committee megválasztására. A 2009/2010-es évben a 

YSAFE Steering Committee tagjai lettek: 

Daniel Kalajdjieski – Macedónia (Chair Person) 

Safar Isaev – Üzbegisztán (Vice-Chair) 

Constantina Panagi – Ciprus (Ordinary Member) 

Kalle Rose – Dánia (Ordinary Member) 

Sereg Hajnalka – Magyarország (Ordinary Member) 

 

Az újonnan felállt Steering Committee legaktuálisabb feladatai többek közt: 

A ysafe.net honlap fejlesztése 

Follow-up az Annual Meeting résztvevőinek konferencia utáni munkáját illetően 

A SC egy tagja a Commission on Population and Development (CPD), New York,30 March – 4 

April rendezvényen képviseli majd az IPPF ifjúsági szekcióját 

Fundraising manual kidolgozása, mely az egyes tagszervezetek ifjúsági szekcióit segíti 

Felkészülés a júniusi madridi Regional Council Meeting-re 

http://www.facebook.com/profile.php?id=732615904
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YSAFE Steering Commitee Meeting, 2009. október 2-4., 

Brüsszel, Belgium 

 

Októberben ismét összeült a megújult SC, hogy szokásához híven megszervezze a 2010 

februári Annual Meetinget. 

A két nap során sikerült alaposan előkészítenünk a találkozót, de bőven maradtak még 

tennivalók a következő hónapokra is, amiket on-line intézünk majd. Azt hiszem, annyit 

elárulhatok elöljáróban, hogy a 2010-es Annual Meeting témájának a „Sexual Rights and 

Media” témát választottuk. Azt reméljük, hogy a konferencia után a hazatérő fiataloknak 

jobban sikerül majd saját céljaik elérésére fordítani a médiát. Ehhez nyújtunk majd 

szakszerű segítséget, hiszen jelenleg is azon dolgozunk, hogy minnél tapasztaltabb médiás 

szakértőket kérjünk fel facilitatornak. 

Az SC Meeting a YSAFE hírlevelében is helyet kapott: 
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YSAFE SC meeting: The YSAFE Steering Committee 

(SC) met on 3-4 October. SC members came to Brussels 

full of energy and original ideas in order to develop a 

draft of agenda for the 2010 YSAFE Annual Meeting. It 

was decided that the main topic of this meeting will be 

Sexual Rights and Media. Please remind the Executive 

Director of your Member Association to send the 

YSAFE Annual Meeting nominations!!! 

 

Jelenleg folyamatban lévő munkáink a teljesség igénye nélkül: 

 

- A ysafe.net weboldal folyamatos frissítése (melyből az én részem a Youth in Spotlight, ahol már 

két alkalommal kapott helyet a magyar Ifjúsági Szekció a bemutatkozásra) 

- 15 and counting project, melybe igyekeztem minnél több magyar résztvevőt is bevonni 

- SALIN project, egy új IPPF project, amelyben szintén jelentős szerephez jutnak majd a fiatalok 

- SAFE II Project, melyben most tervezzük a fiatalok bevonásának hogyanját, és keressük azt a két 

fiatalt, aki 1,5-1,5 évig aktívan be tudna kapcsolódni a projectbe 

- Annual Meeting 2010 szervezése 

- Folyamatos konferencia részvételek, melyeken a fiatalok álláspontja meghallgatást nyerhet és 

döntésformáló szerepe lehet ( a konferenciákon az SC és a YSAFE 1-1 tagja vesz részt, a többiek 

pedig előzetes írásaik nyomán kapnak hangot) Szeptemberben így adhattunk hangot 

álláspontunknak a WHO egészséges életmóddal kapcsolatos Edinbrough-i konferenciáján, e 

hónapban pedig Londonban, Isztambulban és Brüsszelben. 

 

Nagy örömömre szolgál, hogy az MCSNTT-t képviselve magyarként nemzetközi szinten dolgozhatok, és 

őszintén remélem, hogy mandátumom lejárta után februártól továbbra is lesz magyar tag a Steering 

Committee-ben, hogy a magyar YSAFE tagok továbbra is első kézből értesülhessenek az IPPF nyújtotta 

lehetőségekről, és élhessenek azokkal, amennyiben ilyen irányú motivációval rendelkeznek. 

 
 
 

          Dr. Sereg Hajnalka 
      YSAFE Steering Committee tag 2008-2010 


